
Írásbeli kérdés
Dr. Szili Katalin
az Országgyűlés Elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony !

„Miért nem a többségben lévőföldtulajdonosokat támogatta az állam?” címmel a
Házszabály 91 .§-a alapján írásbeli kérdést kívánok benyújtani Gráf József miniszter ínhoz .

A választ írásban kérem !

Tisztelt Miniszter Úr!

Választókerületemből már több alkalommal kerestek fel vadászok, földtulajdonosok a térség ,
egészen pontosan a Bélmegyer vadgazdálkodási problémáival kapcsolatban . Sajnos a
kialakult szövevényes állapotok mind a mai napig nem rendeződtek, ami komoly
feszültségeket okoz az érintett településeken . Mint a térség országgyűlési képviselője,
feladatomnak tekintem a választókat érintő űgyek nyomon követését, hogy megkereséseik ,
panaszaik esetén hozzájárulhassak az esetleges problémák megoldásához .
Miniszter Úrhoz is több alkalommal fordultam kérdéssel az űggyel, pontosabban az állami
földekkel történő szavazás rendjével kapcsolatban . Válaszában a Tisztelt Miniszter Úr
elmondta, hogy az állami földekkel rendszerint a meghatalmazások nagyobb hányadával
rendelkező földtulajdonosi közösséget szokták támogatni a vitás esetekben .

Kérem, hogy az alábbi kérdésben szíveskedjen tájékoztatni :

- Hogyan történhetett meg, hogy a bélmegyeri vadászterület űgyében 2008. március 11-én

összehívott földtulajdonosi gy űlésen mégsem a többségben lévő földtulajdonosi közösséget

támogatta az állami földek szavazati jogával élő megbízott, Vass Sándor?

Várom megtisztelő válaszát.

Budapest, 2009. február 4 .	 	 tr
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